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Founded:  
1995, Graz, Austria 

Members:  
Alex Pfleger (Bass, Vocals)  
Matthias Pfleger (Guitar, Vocals)  
Stefan Hausegger (Guitar, Vocals)  
Bernhard Wolf (Drums)  

 

Discography:  

Constellation (1999, 6 tracks demo)  

Virtual Paradise (2016, 15 tracks, DIY)  

Fight your thoughts (2020, 11 tracks, Lonesome Surfers Records)  

Stick Together (2023, Melodic Punk Style) 

 

Contact & Social media:  

Email: info@nufopunk.com  

www.nufopunk.com 

www.facebook.com/NUFOpunk 

www.instagram.com/nufo_punk 

www.youtube.com/nufo_punk 

https://open.spotify.com/artist/7ti3Sp71RoagDPtL7o1j7L?si=5vC6joUCS4mpgQM1zllJSQ 

www.nufo.bandcamp.com 

 

Biography: 

NUFO was already active under the name "Nuclear Fallout" from 1995-2001. As an integral part of the 

thriving punk scene in Graz with bands like Red Lights Flash, Sick of Silence or Antimaniax, NUFO 

captivated in countless shows with absolute joy of being on stage. The guys from Greater Graz reunited 

in 2009 and seamlessly continued the enthusiasm of earlier days and the joy of playing live shows.  

NUFO are clearly influenced by melodic punk rock of the 1990s. Three-part choirs, fast riffs and catchy 

refrains indicate influences from Bad Religion, No Fun at All or No Use For A Name. Expanded by hard 

rock and metal elements, the band creates the typical NUFO style of melodic punk rock. Live shows, 

which are peppered with songs that immediately get stuck in your head, are still at the top of the list. 

In the years since the band formed, NUFO has shared the stage with bands such as No Fun At All (SWE), 

Adhesive (SWE), One hidden frame (FIN), Authority Zero (USA), Venerea (SWE), CF98 (PL) , Pig's 

Parliament (SLO), WASEI (ITA), Straightline (GER), The Exploited (UK), SNFU (CAN), Plastic Fire (BRA), 

Boom Boom Kid (ARG), Altitude (B), The Siknotes (UK), Passage 4 (SWE), Red Lights Flash (AUT), Lineout 

(ITA), 69enfermos (BRA), Terrorist Group (GER) and many more.  

In addition to countless performances in Austria, Germany and Slovenia, NUFO toured overseas for the 

first time in 2018 as part of a tour through southern Brazil with gigs by Pelotas, Porto Alegre, Curitiba, 

Criciuma, Sao Paulo and Rio de Janeiro. Since then, a loyal following fan base has developed in South 

America. Further international tours are planned.  

The album “Virtual Paradise” (2016) is an acoustic retrospective of 20 years of band history. 

Skatepunkers.net says: "If you like 90s melodic punk with epic choruses, this album is a must!". The 

album "Fight your thoughts" was released in 2020 on Lonesome Surfers Records. The brand-new album 

"Stick together" came out in April 2023 on Melodic Punk Style.  
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http://www.nufo.bandcamp.com/
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Gründung:  
1995, Graz, Austria  
 

Bandmitglieder:  
Alex Pfleger(Bass, Gesang)  
Matthias Pfleger(Gitarre, Gesang)  
Stefan Hausegger(Gitarre, Gesang)  
Bernhard Wolf (Schlagzeug)  

 

Discography:  

Constellation (1999, 6 Song Demo)  

Virtual Paradise (2016, 15 Songs, DIY)  

Fight your thoughts (2020, 11 Songs, Lonesome Surfers Records)  

Stick Together (2023, Melodic Punk Style) 

 

Contact & Social media:  

Email: info@nufopunk.com  

www.nufopunk.com 

www.facebook.com/NUFOpunk 

www.instagram.com/nufo_punk 

www.youtube.com/nufo_punk 

https://open.spotify.com/artist/7ti3Sp71RoagDPtL7o1j7L?si=5vC6joUCS4mpgQM1zllJSQ 

www.nufo.bandcamp.com 

 

Biografie: 

NUFO war unter dem Namen "Nuclear Fallout" bereits von 1995-2001 aktiv und bestach als fixer 

Bestandteil der aufblühenden Grazer Punkszene mit Bands wie Red Lights Flash, Sick of Silence oder 

Antimaniax in unzähligen Shows mit absoluter Spielfreude. Nach einer künstlerischen Pause vereinten 

sich die Jungs aus dem Großraum Graz 2009 wieder und knüpften nahtlos an den Enthusiasmus früherer 

Tage und die Freude an Liveshows an.  

NUFO sind eindeutig vom melodischen Punkrock der 1990er Jahre geprägt. Dreistimmige Chöre, schnelle 

Riffs und eingängige Refrains weisen auf Einflüsse von Bad Religion, No Fun at All oder No Use For A 

Name hin. Erweitert durch Hardrock- und Metal-Elemente kreiert die Band die NUFO typische Art des 

melodischen Punkrocks. An oberster Stelle stehen nach wie vor Liveshows, die mit Songs gespickt sind, 

die sofort im Ohr hängen bleiben. 

In den Jahren seit der Bandgründung hat NUFO die Bühne mit Bands geteilt wie z.B. No Fun At All (SWE), 

Adhesive (SWE), One hidden frame (FIN), Authority Zero (USA), Venerea (SWE), CF98 (PL), Pig´s 

Parliament (SLO), WASEI (ITA), Straightline (GER), The Exploited (UK), SNFU (CAN), Plastic Fire (BRA), 

Boom Boom Kid (ARG), Altitude (B), The Siknotes (UK), Passage 4 (SWE), Red Lights Flash (AUT), Lineout 

(ITA), 69enfermos (BRA), Terrorgruppe (GER) und viele mehr. 

Neben unzähligen Auftritten in Österreich, Deutschland und Slowenien tourte NUFO 2018 erstmals in 

Übersee durch das südliche Brasilien mit Gigs von Pelotas, Porto Alegre, Curitiba, Criciuma, Sao Paulo 

und Rio de Janeiro. Seitdem hat sich in Südamerika eine treue Fangemeinde entwickelt. Weitere 

internationale Touren sind geplant.  

Das Album “Virtual Paradise” (2016) ist eine akustische Retrospektive von 20 Jahren Bandgeschichte. 

Skatepunkers.net sagt dazu: "Wenn du 90er Melodic Punk mit epischen Refrains magst, ist dieses Album 

ein Muss!“. Das Album “Fight your thoughts” wurde 2020 auf Lonesome Surfers Records veröffentlicht. 

Das brandneue Album "Stick together" ist im April 2023 unter dem Label Melodic Punk Style erschienen. 
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